
Vi har allerede fået vores julegave

På et møde den 11. december besluttede økonomiudvalget at imødekomme bestyrelsens ansøgning om
tilskud med 350.000 kr.

Formand Lars Westermann var inviteret til at deltage i forbindelse med udvalgets behandling af
ansøgningen. I den forbindelse blev der bedt om en redegørelse for hvad Næstved Kommune får ud af
tilskuddet, hvordan foreningen vil samarbejde med andre aktører og der blev stillet krav om en ny
samarbejdsaftale.

Tilskuddet er gældende for 2024 og dialogen med forvaltningen om samarbejdsaftalen vil sætte en stor
streg under, hvad vi skal levere.

Rigtig glædelig jul fra Næstved Turistforening!

Hvad er meningen?
Det skal vi bruge det første halvår af 2024 til at arbejde med.



Medlemsmøde 15. januar kl. 17-19
Sæt kryds i kalenderen. Der er medlemsmøde mandag den 15. januar kl. 17 – 19 i Boderne Sankt Peder
Kirkeplads.

Panel:
Carsten Rasmussen, Borgmester
Rasmus Holst-Nielsen, Direktør Næstved Erhverv
Nicolai Lund Jensen, Citychef
Martin Bender, Direktør Visit Sydsjælland Møn
Lars Fahlmann, Direktør BonBon Land
+ Der mangler endelig aftale med yderligere en deltager.

Der er kaffe på kanden fra kl. 16.30 og mødet slutter med netværkssnak mens den værste sult stilles
med lidt Tapas.

Samarbejde med Næstved Turistforening …. Hvordan giver det mening?

Medlem af Næstved Turistforening…. Hvordan giver det mening?

Derfor starter vi året med at invitere til møde, hvor vi har fået et godt panel af deltagere til at give os
god inspiration til forårets arbejde.


